

СОДЕРЖАНИЕ

Редакторская колонка (Д.А. Функ)	6
--	---

ИССЛЕДОВАНИЯ ИДЕНТИЧНОСТИ

Соколовский С.В. Метафизика идентичности и исследования процессов идентификации в социальных науках	8
Владимирова В. Транснациональные индигенные организации, либеральный мультикультурализм и нарративы об «индигенном сепаратизме» на Севере России	23
Караваева Д.Н. Север versus Юг, или Музыка в поисках английской (на материалах современной северной Англии)	57
Ямрозик И. Формы и специфика сикхской идентичности в современной Англии (пер. с англ. Е.Н. Карагеоргий)	87
Ольшевска Д. Местные божества, традиции и региональная идентичность китайской общины Бали. Введение в проблему (пер. с англ. Е.Н. Карагеоргий)	98

РЕЦЕНЗИИ

<i>Kai Donner: Linguist, ethnographer, photographer.</i> Donner Joakim & Juha Janhunen (eds.), Peter Sandberg (photo ed.). Helsinki: Société Finno-Ougrienne, National Board of Antiquities, 2014. 175 p. (Travaux ethnographiques de la Société Finno-Ougrienne 21) (Д.А. Функ)	110
--	-----

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ	116
----------------------------------	-----

ИНФОРМАЦИЯ ДЛЯ АВТОРОВ	118
-------------------------------------	-----

CONTENTS

Editor's note (D.A. Funk)	6
--	---

STUDYING IDENTITY

Sokolovskiy S.V. Metaphysics of identity and identification processes research in social sciences	8
Vladimirova V. Transnational indigenous structures, liberal multiculturalism, and narratives of indigenous separation in Russia's North	23
Karavaeva D.N. North versus South, or music in search of Englishness (the case of contemporary Northern England)	57
Jamrozik I. Formations and shades of Sikh identities in modern England (translated from English by E.M. Karageorgii)	87
Olszewska D. Local deities, traditions, and regional identity of the Chinese community in Bali. Introduction to the problem (translated from English by E.M. Karageorgii)	98

BOOK REVIEWS

<i>Kai Donner: Linguist, ethnographer, photographer.</i> Donner Joakim & Juha Janhunen (eds.), Peter Sandberg (photo ed.). Helsinki: Société Finno-Ougrienne, National Board of Antiquities, 2014. 175 p. (Travaux ethnographiques de la Société Finno-Ougrienne 21) (D.A. Funk)	110
---	-----

INFORMATION ABOUT THE AUTHORS	116
-------------------------------------	-----

INFORMATION FOR AUTHORS	118
-------------------------------	-----